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Protokół Nr 287/2022 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 26 września 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 

 

 

O godzinie 13:20 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju  

4. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

5. Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

6. Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 
 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem 

i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych (Dz. U. z 2021r. poz. 2095 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Wyrażenie zgody na przeniesienie przez DNB na Santander wszystkich praw  

i obowiązków wynikających z Umowy oraz zwolnienie DNB z wszelkich zobowiązań oraz 

roszczeń wynikających Umowy wsparcia z dnia 12 maja 2015 roku 

4. Podjęcie decyzji w sprawie zabezpieczenia w budżecie Powiatu Myśliborskiego 

dodatkowych środków na realizację zadania pn. „Wykonanie aktualizacji dokumentacji 
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projektowej na przebudowę drogi powiatowej w miejscowości Mostkowo w ciągu drogi 

powiatowej nr 1575Z wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną” oraz wyrażenia zgody na 

podpisanie umowy z Wykonawcą w przypadku wyrażenia zgody na zwiększenie środków 

w budżecie. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

6. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy na obsługę i monitoring węzła cieplnego przy  

ul. Północnej 15 w Myśliborzu. 

7. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na realizację zadania pn. „pełnienie funkcji 

inspektora nadzoru inwestorskiego nad realizacją zadania pn. Przebudowa dróg 

powiatowych nr 2130Z i 2146Z w miejscowości Różańsko wraz z rozbudową niezbędnej 

infrastruktury”. 

8. Zajęcie stanowiska w sprawie określenia formy zagospodarowania nieruchomości 

gruntowych położonych na działkach o numerach ew. 474/1 oraz 475/3 obręb Renice 

Gmina Myślibórz. 

9. Zapoznanie się z informacją Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego  

w sprawie podpisania umowy najmu lokali w budynku byłego internatu Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych w Barlinku. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne użyczenie sali konferencyjnej znajdującej się w budynku Powiatu 

Myśliborskiego przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie uzgodnienia wysokości i zasad 

odpłatności za posiłki w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Smolnicy. 

12.  Zapoznanie się z pismem Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. z dnia  

21 września 2022 roku, znak: SzB.L.dz.68/2022 w sprawie realizacji Programu 

Naprawczego Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Ad.3  

Wyrażenie zgody na przeniesienie przez DNB na Santander wszystkich praw  

i obowiązków wynikających z Umowy oraz zwolnienie DNB z wszelkich zobowiązań oraz 

roszczeń wynikających Umowy wsparcia z dnia 12 maja 2015 roku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Zwrócił uwagę, że wszelkie prawa 

i obowiązki wynikające z umowy zostaną przeniesione na Santander Bank Polska S.A. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na przeniesienie przez DNB na Santander wszystkich praw  

i obowiązków wynikających z Umowy oraz zwolnienie DNB z wszelkich zobowiązań oraz 

roszczeń wynikających z Umowy wsparcia z dnia 12 maja 2015 roku. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0,  1 Członek wstrzymał się od głosu 
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Ad.4 

Podjęcie decyzji w sprawie zabezpieczenia w budżecie Powiatu Myśliborskiego 

dodatkowych środków na realizację zadania pn. „Wykonanie aktualizacji dokumentacji 

projektowej na przebudowę drogi powiatowej w miejscowości Mostkowo w ciągu drogi 

powiatowej nr 1575Z wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną” oraz wyrażenia zgody 

na podpisanie umowy z Wykonawcą w przypadku wyrażenia zgody na zwiększenie 

środków w budżecie. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że w dniu 05.09.2022 r. nastąpiło otwarcie 

ofert w ramach postępowania pn. „Wykonanie aktualizacji dokumentacji projektowej na 

przebudowę drogi powiatowej w miejscowości Mostkowo w ciągu drogi powiatowej nr 1575Z 

wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną”. 

W terminie składania ofert wpłynęły następujące oferty: 

Nr Nazwa (firma) i adres Wykonawcy Wartość 

1 

Stowarzyszenie Inżynierów i Techników Komunikacji 

RP Oddział w Koszalinie ul. Kupiecka 5, 75-671 

Koszalin 

135 300,00 PLN 

2 
Drogowa Pracownia Projektowa A3 - Justyna Roman 

ul. Dębowa 24, 72-004 Tanowo 
149 814,00 PLN 

3 
VIA Projekt Sp. z o. o. 

ul. Piskorskiego 21, 70-809 Szczecin 

82 901,00 PLN 

 

Po poprawie oczywistej omyłki 

rachunkowej: 

82 902,00 PLN 

 

W toku badania ofert odrzucono ofertę pani Justyny Roman Drogowa Pracownia Projektowa 

A3 z uwagi na niezłożenie w wyznaczonym terminie niezbędnych dokumentów. Po dokonaniu 

oceny ofert na podstawie kryteriów oceny ofert, najkorzystniejszą ofertę złożyła firma: VIA 

Projekt Sp. z o. o. ul. Piskorskiego 21, 70-809 Szczecin. Kwota najkorzystniejszej oferty 

przewyższa kwotę jaką Zamawiający zamierzał przeznaczyć na realizację zadania tj. kwotę 

80.000,00 zł. Brakująca w budżecie kwota: 2.902,00 zł.   

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała o źródło pokrycia kosztów wykonania dokumentacji? 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że kwota 80 000,00 zł została zabezpieczona w budżecie Powiatu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała  z jakich środków była pokryta aktualizacja dokumentacji w m. Głazów? 
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Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedział, że ze środków własnych Powiatu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zwiększenie środków finansowych na realizację 

przedmiotowego zadania oraz wyraził zgodę na podpisanie umowy z wykonawcą. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy zaopiniowania wniosku Zarządu Powiatu  

w Gryfinie o wydanie opinii w sprawie pozbawienia odcinka drogi Nr 1410Z Moryń – Ładkowo 

(dz. nr 908/1 obręb Przyjezierze II, gmina Moryń), kategorii drogi powiatowej poprzez 

wyłączenie z użytkowania. 

Poinformował, że droga nie jest powiązana z drogami Powiatu Myśliborskiego, nie ma zatem 

przeciwskazań do pozytywnego zaopiniowania pozbawienia kategorii drogi powiatowej. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 287/1004/2022 z dnia 26 września 2022 roku w sprawie 

wyrażenia opinii o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
 

Ad.6 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy na obsługę i monitoring węzła cieplnego przy  

ul. Północnej 15 w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że w związku z rozpoczęciem sezonu 

grzewczego zachodzi konieczność zawarcia przedmiotowej umowy na obsługę i monitoring 

węzła cieplnego usytuowanego w budynku przy ul. Północnej 15. Wynagrodzenie dla 

Przedsiębiorstwa SEC Region Sp. z o.o. z tyt. realizacji umowy wyniesie 500,00 zł netto 

miesięcznie tj. 615,00 zł brutto. Łączny koszt to kwota 4 305,00 zł brutto. Poprzednio kwota za 

obsługę i monitoring węzła wyniosła 350,00 zł netto tj. 430,50 zł brutto, łącznie była to kwota 

3 013,50 zł. Jest to wzrost kwoty w stosunku do poprzedniego sezonu o 43%. 

Czas obowiązywania umowy przyjmuje się od dnia 01.10.2022r. do 30.04.2022r. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że prawdopodobnie SEC w Barlinku posiada dużo niższe stawki. Poprosiła  

o weryfikację tej informacji. Zapytała, jaka kwota jest naliczona za obsługę i monitoring 

budynku węzła znajdującego się w budynku Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu? 
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Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 

Odpowiedziała, że nie ma tam naliczanych opłat, gdyż węzeł nie należy do Powiatu 

Myśliborskiego. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o informacje na temat wysokości opłat w Szkole w Barlinku. Zwróciła uwagę, że 

wskazana kwota dla węzła przy budynku na ul. Północnej 15 jest bardzo wysoka. Zapytała, czy 

negocjowano stawkę z SEC? 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że stawka była negocjowana, niestety SEC stoi na takim stanowisku, że przez 

ostatnie dwa lata nie było podwyżek stawek i stąd nie ma możliwości zmniejszenia stawki. 

Decyzja została podjęta odgórnie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o sprawdzenie do kogo należy węzeł przy szkole w Barlinku. Zauważył, że opłata za 

obsługę i monitoring węzła może być podzielona na dwie jednostki, gdyż węzeł obsługuje 

również Zespół Szkół w Myśliborzu. 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych i Zarządzania 

Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Przekazała, że w przypadku węzła w Barlinku należą do niego trzy budynki tj. budynek Szkoły, 

Internatu i Warsztatów szkolnych. Kwota przypisana na każdy z budynków to 134,89 zł 

miesięcznie płatne przez cały rok. Łącznie jest to kwota 4 856,04 zł. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad.7 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na realizację zadania pn. „pełnienie funkcji 

inspektora nadzoru inwestorskiego nad realizacją zadania pn. Przebudowa dróg 

powiatowych nr 2130Z i 2146Z w miejscowości Różańsko wraz z rozbudową niezbędnej 

infrastruktury”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że w wyniku przeprowadzonego 

postępowania w terminie wpłynęły dwie oferty. Firmy VIA Projekt Sp. z o.o. ze Szczecina na 

kwotę 67 281,00 zł oraz firmy RAMIKO Radosław Ostraszewski z Bogdańca na kwotę 

48 462,00 zł, którego oferta jest najkorzystniejsza. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na zapisy umowy, zauważyła, że została ona rozbudowana  

z wyszczególnieniem obszarów nadzoru i odpowiedzialnością inspektora nadzoru. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy z wykonawcą firmą 

RAMIKO Radosław Ostraszewski z Bogdańca. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad.8 

Zajęcie stanowiska w sprawie określenia formy zagospodarowania nieruchomości 

gruntowych położonych na działkach o numerach ew. 474/1 oraz 475/3 obręb Renice 

Gmina Myślibórz. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Przekazała, że dnia 24.08.2022r. do Centrum Usług 

Wspólnych Powiatu Myśliborskiego wpłynął wniosek dotychczasowego dzierżawcy 

przedmiotowych nieruchomości, Pana Marcina Skibińskiego, z prośbą o przedłużenie umowy 

dzierżawy gruntów na kolejne lata. Dnia 07.09.2022r. do CUW Powiatu Myśliborskiego 

wpłynął wniosek Pana Przemysława Dziedzic z prośbą o udzielenie informacji o dalszych 

krokach Powiatu Myśliborskiego względem nieruchomości gruntowej położonej na działkach 

nr 475/1 oraz 475/3 obręb Renice wraz  z ofertą przystąpienia do dzierżawy ww. gruntów.   

Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego zwróciło się do Kancelarii Radców 

Prawnych z prośbą o opinię, w przedmiocie określenia procedury (regulacji prawnych) 

wydzierżawienia przedmiotowych działek. Kancelaria Radców stoi na stanowisku, iż  

w związku z zainteresowaniem więcej niż jednej osoby, prawidłową procedurą zawarcia 

umowy dzierżawy jest przeprowadzenie przetargu ustnego (opinia prawna w załączeniu),  

a następnie podjęcie przez Radę Powiatu w Myśliborzu uchwały wyrażającej zgodę na zawarcie 

umowy dzierżawy na podstawie art. 12 pkt 8 lit. a ustawy o samorządzie powiatowym.    

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że dzierżawcą przedmiotowych nieruchomości od lat jest jeden podmiot. Zwróciła 

uwagę na dobrą współpracę i wysiłek jaki został włożony w utrzymanie przedmiotowych 

gruntów ornych.  Zwróciła uwagę na pojawienie się drugiego wniosku w sprawie dzierżawy. 

Poprosiła o sprawdzenie możliwości pośredniego rozwiązania sprawy z uwagi na plany 

dotyczące zbycia nieruchomości. Zapytała, czy przetarg musi być ogłaszany? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące uzgodnienia przedmiotowego tematu z Kancelarią Prawną. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała odłożenie rozpatrzenia przedmiotowej sprawy. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o odłożeniu rozpatrzenia przedmiotowej sprawy. 

Za odłożeniem rozpatrzenia sprawy głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Ad.9 

Zapoznanie się z informacją Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego  

w sprawie podpisania umowy najmu lokali w budynku byłego internatu Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych w Barlinku. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 



7 
 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 

Przedstawiła przedmiotową informację w sprawie podpisania umowy najmu lokali 

znajdujących się na II piętrze w budynku głównym po byłym internacie Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych w Barlinku przy ul. Szosowej 2 dla Stowarzyszenia „Lider 

Pojezierza” z Barlinka na okres od dnia 3.10.2022r. do dnia 31.08.2023r. Wysokość kwoty za 

najem lokali to 2 265,70 zł brutto. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją oraz wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej 

umowy najmu lokali. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad.10  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne użyczenie sali konferencyjnej znajdującej się w budynku Powiatu 

Myśliborskiego przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na nieodpłatne użyczenie sali 

konferencyjnej w dniu 12 października 2022 roku znajdującej się w budynku Powiatu 

Myśliborskiego przy ul. Północnej 15, 74-300 Myślibórz dla Zachodniopomorskiego Ośrodka 

Doradztwa Rolniczego w Barzkowicach w celu przeprowadzenia spotkania założycielskiego 

LPW w powiecie myśliborskim.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 287/1005/2022 z dnia 26 września 2022 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne użyczenie sali konferencyjnej znajdującej się w budynku 

Powiatu Myśliborskiego przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarząd, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad.11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie uzgodnienia wysokości  

i zasad odpłatności za posiłki w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Smolnicy. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Podała informacje na temat wysokości stawek 

opłat za posiłki. Przekazała, że Dyrektor Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii złożył wniosek 

o ustalenie oraz o zmianę wysokości opłat za posiłki od 12 września 2022 roku z uwagi na: 

- konieczność ustalenia opłat za posiłki dla wychowanków, będących uczniami Branżowej 

Szkoły I Stopnia w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Smolnicy, która została utworzona 

1 września 2022 roku 

- zmianę wysokości dziennej stawki żywieniowej na wniosek firmy świadczącej usługi 

dożywiania wychowanków Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Smolnicy będących 

uczniami Szkoły Podstawowej Specjalnej w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii  

w Smolnicy, podwyższonej w wyniku negocjacji cen w ramach realizacji podpisanej umowy.  

Podwyższenie stawki żywieniowej spowodowane jest przede wszystkim z podwyżką cen 

produktów żywnościowych ze względu na obecną sytuację inflacyjną w kraju.   
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Podała informacje dotyczące proponowanych zmian odpłatności za posiłki 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 287/1006/2022 z dnia 26 września 2022 roku w sprawie 

uzgodnienia wysokości i zasad odpłatności za posiłki w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii 

w Smolnicy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad.12 

Zapoznanie się z pismem Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. z dnia  

21 września 2022 roku, znak: SzB.L.dz.68/2022 w sprawie realizacji Programu 

Naprawczego Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe pismo. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem. 

 

Ad.13  

Spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad.14 

Zakończenie posiedzenia. 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 13:43 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 
1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 
 


